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1. Mötet öppnades av ordförande Rustan Ligander. 

2. Dagordningen godkändes. 

3. Justerare. Valdes Sven Månsson. 

4. Senaste mötesprotokoll, 9 november 2009. 
Ungdomsstipendium. Rustan och Sven diskuterar detta vid ett möte med MH gården. 
Brunnen Klaragatan - Nygatan. Inget har hänt. Raul har påmint Ingemar Lindeberg. 
Därefter lades föregående protokoll justerat till handlingarna. 

5. Aktuellt Laddran. Ansökan om pengar till förstudie har skickats. Vi väntar nu på svar 

från Leader Mittskåne.  

6. Redovisning från Byalagsmötet 26 november i Marieholm. Representanter från Hurva, 

Billinge, Väggarp, Harlösa och Örtofta deltog. Frågor som bl.a. togs upp inför nästa 

möte med kommunledningen var problemet med att få bullerplank i Hurva när E22 

byggs ut samt att EBO bör få direktiv att bygga även i byarna. Föreningarna vill även 

diskutera befrielse eller rabatter när man söker kommunala tillstånd. 

7. Julmarknadsförberedelser. Alla som kan träffas på parkeringen vid Sundelius Parken 

kl. 09.30 den 6 december för att hjälpa till med förberedelserna. Betraktande eventuell 

hjälp på lördagen kommer Solveig att ge oss besked om och i så fall när hur dags vi 

behöver komma. Schema för parkeringsvakter och lottförsäljare gjordes. Slipsarna har 

nu omvandlats till kjol, västar, väskor mm. Kommer att säljas vid julmarknaden. Lägsta 

pris har satts, vår förhoppning är förstås att slutpriser blir högre! 

8. Uppmärksammande av personer som stött föreningen. Styrelsen beslutade att blommor 

och choklad ges till Johan Nilsson, Jesper Landby, Sofia Johansson, Dellgrens, samt 

Leif Hansson. Sker i samband med julhelgen. Kerstin ordnar att detta blir gjort. 

9. Övrigt.  

-  Raul har fått svar på sin skrivelse till Kurt  Lindkvist betr. avsaknad av belysning: 

”Ärendet  har överlämnats till Rolf Carlsson”. 



- Byaföreningen har fått två biljetter till Eslövs Kultur och Fritids evenemang där 

utdelning av stipendier ska ske. Äger rum 4 februari kl. 18.00 - 21.00.  

Plats: Medborgarhuset, Eslöv. Vi bestämmer nästa gång vem som ska få gå!  

För dem som inte får en biljett finns det även möjlighet att själv köpa under tiden  

- 7 - 16 januari 2010. 

- Förslag på bra underhållning till årsmötet. Försök komma på något bra förslag 

som inte kostar för mycket. 3 000 kr är absolut det högsta beloppet som vi orkar 

med 

10. Nästa möte.  Måndagen den 11 januari 2010 kl. 1900 i bibliotekslokalen.  

Till januarimötet ska valberedningen bjudas in. Valberedning: Johan Hansson 

(sammankallande), Lars Stenlund och Bogdan Todor. Lillemor kontaktar 

valberedningen. 

Februarimötet äger rum 8 februari 2010. 

 

11. Mötet avslutades av ordföranden. 
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Sven Månsson   Rustan Ligander 


